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Zapytanie

ws. nowych biletomatów ZTM

Szanowny Panie Prezydencie,
 

na początku 2020 roku na terenie Poznania zainstalowano nowe biletomaty stacjonarne, 
w których można doładować kartę PEKA lub kupić bilet czasowy. 
 

Urządzenia do zakupu biletów stanowią duże udogodnienie dla osób korzystających        
z transportu publicznego okazyjnie. Rozwój ich sieci jest więc korzystny pod kątem 
zachęcania do korzystania z komunikacji miejskiej, ułatwiając zakup biletów nowym 
pasażerom.



W związku z powyższym uprzejmie proszę o odpowiedź na pytanie, czy ZTM planuje 
rozwój sieci biletomatów stacjonarnych w najbliższych miesiącach i jeżeli tak, to jaki jest 
przewidywany harmonogram zakupu nowych urządzeń oraz jakie lokalizacje są 
typowane pod ich montaż.



Z góry dziękuję za odpowiedź.








Z wyrazami szacunku,


